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Spørgsmål nr. 401 (Alm. del) fra Folketingets Udlændinge-, 
Integrations- og Boligudvalg: 

”Hvornår forventer ministeren, at det tidligere statsfængsel i 
Vridsløselille er oppe på fuld kapacitetsudnyttelse som 
institution for frihedsberøvede udlændinge, og hvor længe 
forventer ministeren, at det tidligere statsfængsel i 
Vridsløselille skal anvendes til frihedsberøvelse af 
udlændinge?”

Svar:

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 
udtalelse fra Direktoratet for Kriminalforsorgen, der har oplyst, at antallet 
af udlændinge, der er frihedsberøvede efter udlændingelovens regler, i det 
tidligere statsfængsel i Vridsløselille må formodes at have en 
sammenhæng med det samlede antal asylansøgere, som kommer til 
Danmark. 

Endvidere oplyses, at det ikke er muligt at give et skøn over den 
forventede tilstrømning af asylansøgere til Danmark i de kommende 
måneder og år. Det er derfor ikke muligt med nogen rimelig sikkerhed at 
angive, hvornår Vridsløselille er oppe på fuld kapacitetsudnyttelse som 
institution for frihedsberøvede efter udlændingeloven. 

Det er af samme grund heller ikke muligt at skønne over, hvor længe 
institutionen skal anvendes til frihedsberøvede efter udlændingeloven.
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